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Abstract (en)
[origin: US4758706A] A machine for forming parallel corrugations in a metal sheet and for welding each of these corrugations at its longitudinal end,
comprises, on the metal sheet side, a bending die comprising two plates perpendicular to the metal sheet defining therebetween a space in which
may be engaged a punch or knife perpendicular to the metal sheet. The bending die has, at each of its two lateral ends and on the internal faces
opposite its parallel plates, a pair of bending members projecting from the internal faces of the two parallel plates of the die. These two bending
members define therebetween a gap substantially equal to twice the thickness of the metal sheet. A welding torch is carried by the bending die and
ensures welding of the two lips of the metal sheet in the immediate vicinity of the zone where they are nipped between the bending members.

Abstract (fr)
La présente invention concerne une machine pour former, dans une t6le, des ondes paralléles et pour souder chacune de ces ondes a ses
extrémités longitudinales. Cette machine est caractérisée en ce que la matrice de pliage 3 porte, a chacune de ses deux extrémités latérales et sur
les faces internes en regard de ses deux plaques paralleles 4, 5, une paire d'organes de cambrage 8, 9 en saillie par rapport aux faces internes des
deux plaques paralleles de la matrice, pour pincer entre eux, lors du mouvement relatif de la matrice 3 et du couteau 6, les deux levres extrémes 2a,
2b des flancs de la tole, et des moyens de soudage 11 portés par la matrice de pliage 3 et assurant le soudage des deux lévres 2a 2b de la tole au
voisinage immédiat de zone de pincement de celles-ci entre les organes de cambrage 8, 9.
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